

各位合作伙伴：

近日，长沙市人民政府和中国建筑第五工程局已经进行交流，拟在长沙南部片区合作进行高质量国际化社区建设。

中国建造 4.0 国际创新平台已经和长沙市人民政府和中国建筑第五工程局分别进行了近半年的沟通交流。双方都对我们提出的方案有较大的兴趣。该方案的要点是：

- (1) 引进国际建筑领域相关机构和企业进行合作，融合国际建设标准、技术和产品，建设高质量、绿色智慧创新园区
- (2) 结合湖南省将建筑支柱产业定位，引进国际建筑领域机构和企业入驻在园区。
- (3) 结合湖南省和长沙市建设国际化城市的定位，引进国际商贸服务业和生活服务业企业入驻园区。

11 月 20-24 日，在中国（长沙）装配式建筑与工程技术博览会、中国建造 4.0 国际创新论坛和亚洲城市 2050：高质量建造与可持续城市国际学术会议期间，我们将研讨以上社区建设合作方案。希望能按照国别，分别组织合作团队（包括设计、工程管理、设备材料供应等），建设不同国家特征的园区。

特邀请您组织贵国相关机构前来长沙参加中国建造 4.0 国际创新平台年度活动。

张国强  
2018 年 10 月 2 日

Dear partners:

Recently, the Changsha Municipal People's Government and China Construction Fifth Engineering Division Corp., Ltd. have exchanged ideas to cooperate in the construction of high-quality international communities in the southern part of Changsha.

The China Construction 4.0 International Innovation Platform has been in communication with the Changsha Municipal People's Government and the China Construction Fifth Engineering Division Corp., Ltd. for nearly half a year. Both parties have a great interest in the proposals we have put forward. The main points of the program are:

- (1) Introduce relevant institutions and enterprises in the international construction field to cooperate, integrate international construction standards, technologies and products, and build high-quality, green and intelligent innovation parks.
- (2) In combination with Hunan Province, the construction pillar industry will be strengthened and institutions and enterprises in the international construction sector will be introduced to the park.
- (3) Combining the positioning of Hunan and Changsha to build an international city, international business services and life service enterprises will be invited to join the park.

On November 20-24, during the China (Changsha) Prefabricated Building and Construction Technology Expo, China Construction 4.0 International Innovation Forum and Asia City 2050: International Conference on High-quality Construction and Sustainable Cities, we will discuss the above community building cooperation program. It is hoped that according to the country, the cooperation teams (including design, engineering management, equipment and materials supply, etc.) will be organized to build parks with different national characteristics.

We invite you to organize relevant institutions in your country to come to Changsha to participate in the annual activities of China Construction 4.0 International Innovation Platform.

Guoqiang Zhang  
October 2, 2018